



Appel à candidature pour le Young Investigator Award Congrès joint Franco-Allemand, 26-28 Mai 2021

La [SFBMEc](#) récompensera l'excellence de travaux sur la matrice extracellulaire d'un/e jeune chercheur/se lors d'une session plénière Young Investigator Award du congrès joint Franco-Allemand, qui se tiendra online du 26 au 28 Mai 2021. Un prix de 500 Euros sera remis au lauréat. 3 candidats seront sélectionnés par la SFBMEc pour concourir au prix et auront l'opportunité de présenter leurs travaux sous la forme d'une communication orale de 10 min suivie de questions. Le/la lauréat/e sera sélectionné/e par le comité scientifique de la société allemande.

Le concours est ouvert à tous les jeunes chercheurs (<35 ans) ou doctorants à jour de leur cotisation 2021 à la SFBMEc.

Liste de documents à soumettre, sous forme d'un seul fichier, aux deux adresses mail :
stephane.brezillon@univ-reims.fr ; patricia.rouselle@ibcp.fr

CV et production scientifique: maximum 2 pages

Résumé pour le congrès : Background, Materials & Methods, Results, Conclusions
2000 characters including spaces

Date limite pour postuler : 20 Avril 2021

Call for Young Investigator Award candidates Joint congress of the French and German Societies for Matrix Biology. May 26-28, 2021

The [French Society for Matrix Biology](#) will reward the work of a young researcher in the field of extracellular matrix during a Young Investigator Award plenary session of the French-German joint congress, which will be held online from May 26 to 28, 2021.

A prize of 500 Euros will be awarded to the winning young investigator.

3 candidates will be selected by SFBMEc to compete for the prize and will have the opportunity to present their work in the form of a 10-minute oral presentation followed by questions. The winner will be selected by the German scientific committee

The Award competition is available to all young investigators (<35 years) or PhD student having paid their 2021 membership to the SFBMEc.

List of documents to be submitted as a single file, at the two email addresses:
stephane.brezillon@univ-reims.fr ; patricia.rouselle@ibcp.fr

CV and scientific record: maximum 2 pages

Abstract for the congress: Background, Materials & Methods, Results, Conclusions
2000 characters including spaces

Deadline to apply: April 20, 2021